
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 
Onsdag den 9. september 2024, kl. 19:30 

Tårnet - Seminariet 
 

Deltagere: Asbjørn Mols Nørgaard, Ole Lund Svendsen, Niels Arne Kjærgaard og Christian Kubstrup 

(referent) 

 

• Godkendelse af referat fra 14. august 2024 

Referatet blev godkendt. 

 

• Siden sidst 

• Nedtagning af den gamle bro i Hansted Skov 

Succesfuld nedtagning af den gamle bro, mindre succesfuld hvervning af frivillige. 

Vi er i dialog med Henrik Kjær omkring assistance til at få de sidste store stammer væk. Vi 

forventer, at det kan være på plads i løbet af september. 

Vi undersøger behov for skiltning og informationstavler jvnf. tinglyste servitutter. 

Lokalrådet kontakter kommunen vedr. det store gamle træ. 

• Dialog med kommunen vedr. beskæring af græs på Vestervejs fortov (v. gadekæret)  

Lokalrådet har henvendt sig til kommunen og medsendt billeder, men har intet hørt tilbage. 

(Efter lokalrådsmødet kan vi med glæde konstatere, at fortovet er blevet renset for græs.) 

 

• Broen i Hansted Skov 

• ”Officiel” indvielse af den nye bro planlægges til søndag den 29/9 kl. 14. Arrangementet 

annonceres på Facebook og Østbirk Avis. 

 

• Infomøde vedr. VE initiativer 

Opslag på 8751 for at sondere interesse for et borgermøde, der kan hjælpe med at belyse kritiske 

spørgsmål i stil med: 

• Er der et reelt behov? Bliver PtX anlæg til noget? 

• Har vi vindenergi nok? Og i givet fald hjælpe flere vindmøller jo ikke. 

• Hvad er alternativerne? Kan vi pege på andre muligheder i Horsens? 

Vi kontakter også kommunen for at høre om relevante tidsfrister i relation til VE projekter i kommunen.   

 

• 2025 er kommunalvalgår 

Taget under ovenstående punkt. 

 

• Eventuelt 

• Bestyrelsen er ved at være godkendt i bank, hvorefter Asbjørn kan overtage opgaven helt. 

• Asbjørn forhører sig om interesse for at ”genoplive” foreningsjulefrokosten, som et arrangement 

for at skabe sammenhæng på tværs af byen og foreningerne. 

• Vi debatterede håndteringen af udenbys opslag på 8751 Gedved. Vi opfordrer byen 

forsamlingshuse og foreninger, til at sige til, hvis man har ønsker til håndhævelsen af vedtægterne.  

 
Næste møde: 13. oktober 2024 


